
20231017 Styrelsemöte, protokoll

Närv: Agneta Lindberg, Gunilla Lööw Östning, Kerstin Bjarby, Lena Bröms Burman, Elsie Mas, 
Eva Jonsson,  Kerstin Sjöberg, Sten-Åke Karlsson. Stig Jakobsson (adj)
Frånvarande: Urban Näsgårde (adj)

A FORMALIA

§1 Mötet öppnades.  

§2 Föredragningslistan för godkännande. Till justerare valdes Gunilla. Övriga frågor: §9 
parkeringsavgift Sveasalen, checklista inför årsmötet, mat biljetter från Tegera till funktionärer

§3 Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

B BESLUTSÄRENDEN
Program- och friskvårdsgrupperna slås ihop och kallas Programgruppen.
Matkuponger till Tegera delas ut till alla funktionärer som tack för deras insatser under 2023.

C LÄGESRAPPORTER

§4 Ekonomi och  medlemsfrågor
Ekonomi: Elsie föredrog ekonomin och den är bra.

            Medlemsfrågor:  Vi har förnärvarande 393 medlemmar.

§5 Förbund och distrikt  
Förbund: Eva och Kerstin B är med på ordförandekonferens den 15/11  På nästa möte 
kommer  diskussion om förbundets uppgifter att ske. Är det förbundets uppgifter vi ska 
diskutera? Jag tror att det är föreningens, men jag kan ha fel.
Distrikt: Den 27/9 deltog Eva och Agneta på rekryteringskonferens., vi i Leksand har 
minskat med 1%, att arbeta på det lokalplanet är viktigast. (Det röda behöver inte vara med)

 
§6 Verksamhetsgrupper: KPR. Patientråd. Trafik/BRÅ

Trafikgruppen informerar att vinterdäcken ska sättas på 1/12.
Kerstin B informerade om enkät som KPR ska genomföra.
Lena deltar i patientrådet 18/10

 
§7 Övriga grupper: Klubbvärdar. Programgrupp (inkl friskvård)  Informationsgrupp. 

Hörsel/Läkemedel. Valberedning
Infogruppen har IT-café den 25/10
Förslag att infogruppen träffas och diskuterar upplägg och ansvariga. Istället för 
programblad ska ett marknadsföringsblad presenteras.
 Underlag till kommande  program diskuterades. Checklista till årsmötet  diskuteras vid 
nästa styrelsemöte.
Förslag på aktivitet är mannekänguppvisning av ex. röda korset och PMU.



Lena lånar hjärtstartare på Leksands sparbank till medlemsträffen.
Information om studiebesök på Tomokohus sker på medlemsträffen.

 
§8  Utvecklingsarbete och föreningens aktiviteter

Utvecklingsarbete: På nästa styrelsemöte diskuteras hur vi får in fler medlemmar som 
funktionärer/styrelsemedlemmar.
Föreningens aktiviteter Att jobba för att underlätta alla aktiviteter.  Hur menar du? 
Gruppmail skickas ut om studiebesök på Tomokohus och julmarknad i Nora. Info ges också 
på månadsträff den 24/10.

 
 
D  ÖVRIGA FRÅGOR

§9 Övriga frågor
Sten-Åke går till Sveasalen och får information om parkeringsavgiften och återkopplar vid 
nästa möte.
Beslut om matbiljetter till funktionärerna. Eva köper in detta på Tegera.

 
§10 Nästa möte 14/11  blir förlängt och fika tar Kerstin S.

§11.      Sammanfattning av dagens möte. Åtgärdslista. Hemsida (Stig),  annons (Gunilla och
             Eva 30/10), Fb, anslagstavla

 
E MÖTET AVSLUTAS

§12  Mötet avslutades

Leksand den 17/10 2023

……………………………...                                     …………………………………...
Eva Jonsson, ordförande Lena Bröms Burman, sekreterare

Justeras

 .……………………………………….
Gunilla Lööw Östning


